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اسامی بازیکنان دعوت شده به اردوی تیم ملی 
فوتسال اعلام شد  

 هفتمیــن اردوی تیم ملی 
فوتســال با دعوت از بیســت 
می شــود.  برگــزار  بازیکــن 
بــه گزارش ســایت رســمی 
هفتمین  فوتبال،  فدراســیون 
اردوی تیــم ملــی فوتســال 
بزرگســالان از روز چهارشنبه 
)نهــم تیرمــاه( در مرکز ملی 
فوتبال آغاز می شــود. به این منظور اسامی 20 بازیکن از سوی سرمربی این 

تیم به شرح زیر اعلام شد:
آذربایجان غربی: سالار آقاپور

اصفهان: سپهر محمدی، محمدحسین درخشانی
البرز: محسن منتظمی

بوشهر: علیرضا صمیمی
تهران: مهدی جاوید، محمدرضا سنگ سفیدی، باقر محمدی

خراسان رضوی: علی ابراهیمی
خوزستان: بهزاد عظیمی، فرهاد توکلی

قزوین: محمد نجف زنگی
قم: علی اصغر حسن زاده، طاها نعمتیان

کرمان: میثم خیام
لرستان: مسلم اولاد قباد

مازندران: سعید احمد عباسی، سینا پرکاس
مرکزی: محمد شجری، رضا سپندار

این اردو تا دوازدهم تیرماه ادامه خواهد داشت.

اعلام تیم داوری دیدارهای هفته 25 لیگ 
برتر فوتبال  

قضــاوت  داوران  اســامی 
کننــده در دیدارهــای هفته 
از  فوتبــال  برتــر  لیــگ   25
ســوی کمیتــه داوران اعلام 
شــد. به گزارش سایت رسمی 
تیم داوری  فوتبال،  فدراسیون 
این مســابقات به شــرح زیر 

است:
چهارشنبه 9 تیر     

پرسپولیس تهران- گل گهر سیرجان 
اشکان خورشیدی – علی اکبر نوری – علی احمدی – حسین زیاری     

ناظر: مسعود مرادی        
سایپا تهران– شهر خودرو مشهد  

حمید حاج ملک – عباس پورحیدری – ســید امیر قاسمی – محمد رضا 
مهرگان

ناظر: رحیم رحیمی مقدم       
تراکتورسازی تبریز – ذوب آهن اصفهان

یاسر همرنگ – آرمان اسعدی – محمد رضا مدیر روستا – رضوان سرشار   
ناظر: حسین نجاتی      

پنجشنبه 10 تیر 
آلومینیوم اراک – استقلال تهران    

مهدی ســید علی – محمد جواد مداح – امیر محمد داود زاده – حســین 
زمانی             

ناظر: حیدر شکور    
فولاد مبارکه سپاهان – ماشین سازی  

علی ابراهیمی – حسین مرادی – صادق رستمی – ابوالفضل گرجی  
ناظر: رضا سخندان  

نساجی مازندران – پیکان تهران  
محمد حسین زاهدی فرد- تورج عیوض محمدی – یوسف مغروری – امیر 

سامان سلطانی
ناظر: حاتم بک پور  

مس رفسنجان – فولاد خوزستان  
محمد رضا تارخ – حامد صفایی – عدنان پیروی – ایمان کهیش  

ناظر: یداله جهانبازی
نفت مسجد سلیمان – صنعت نفت آبادان 

 سید مهدی مرجان زاده – فرهاد فرهاد پور- پوریا زحمتی – رضا قاسمی  
ناظر: نادر جعفری

با اعلام فدراسیون فوتبال 
اسکوچیچ به عنوان سرمربی تیم ملی باقی ماند

شهاب الدین عزیزی خادم، 
رئیــس فدراســیون فوتبال از 
توافــق مشــترک بــا دراگان 
اســکوچیچ، ســرمربی تیــم 
ملی فوتبال ایــران برای ادامه 
همکاری خبر داد.  به گزارش 
فدراسیون فوتبال  شهاب الدین 
عزیزی خــادم  در ایــن باره 
گفت: »فدراسیون فوتبال با ســرمربی تیم ملی تا پایان مرحله دوم مقدماتی 

جام جهانی به توافق مشترک رسید.«
رئیس فدارســیون فوتبال افزود: »قرار شد بعد از قرعه کشی مرحله دوم، 
برنامه ریزی مناســبی برای این مرحله صورت گیرد و فدراسیون فوتبال همه 
امکانات لازم برای آماده سازی تیم ملی و حضور پرقدرت در مرحله دوم را در 

دستور کار قرار خواهد داد.«
 مراســم قرعه کشی مرحله نهایی انتخابی جام جهانی 2022 قطر روز دهم 
تیرماه در کوالالامپور مالزی برگزار می شــود و تیم ملی فوتبال ایران یکی از 
۱2 تیم حاضر در این مرحله است. گفتنی است پس از صعود ایران از مرحله 
دوم شایعاتی مبنی بر جدایی اسکوچیچ و روی کار آمدن سرمربی دیگری در 

رسانه ها به وجود آمده بود.

ضرب و شتم درون تیمی 
در حاشیه لیگ پاورلیفتینگ  

برتــر  لیــگ  مســابقات 
پاورلیفتینگ دیــروز به پایان 
رســید، امــا در حاشــیه این 
اتفاق زشــت  مســابقات یک 
رقــم خورد.ســعید کاکولکی، 
کرمانشاه  هیئت  تیم  ورزشکار 
با  اختصاصــی  گفتگــوی  در 
خبرنــگار خبرگــزاری صدا و 
ســیما، گفت: به علت بیماری 
کرونــای خانواده ام از مربی تیم اجازه خواســتم که در کنار آن ها باشــم، اما 
وی گفــت؛ باید در روز فینال در کنار تیم باشــم، بــه همین علت از اصفهان 
به تهران آمدم و زمانی که به ســمت مربی تیم رفتم ایشان با برخورد تند به 
ســمت من حمله کرد و با ۱۳ -۱2 نفر از هم تیمی هایم من را مورد ضرب و 

شتم قرار دادند.
این بازیکن تیم کرمانشــاه افزود: از ناحیه چانه و زیر چشم دچار خونریزی 

شدم و به مسئولان فدراسیون این موضوع را گزارش دادم.
وی گفت: موقعی که به تهران رســیدم نه اجــازه دادند به هتل بیایم و نه 
حتی به من ناهار دادند و به من اعلام شــد که باید تســت پی سی آر بدهم، 
حتــی وقتی برای این موضوع اقدام کردم متوجه شــدم اصلا تســتی گرفته 
نمی شود و هنوز هم نمی دانم چرا مربی و هم تیمی هایم به من حمله کردند.

مسئول کمیته فدراسیون بدنسازی و پرورش اندام، آقای عبدی پور نیز در 
تماس با اینجانب در این باره، گفت: گزارش این اتفاق تلخ به دست ما رسیده 
است و ما برای مبارزه با این بی اخلاقی ها هیچ گونه خط قرمزی نداریم و در 

اولین فرصت به این پرونده رسیدگی خواهیم کرد.

اخبار کوتاه

رئیس فدراســیون وزنــه برداری گفــت: منابع مالی ما 
محدود است اما کشتی آنقدر پول دارد که نمی داند چه کار 

کند و بافت مجموعه آزادی را تغییر می دهد.
به گزارش ایســنا، علی مرادی در مورد اینکه اعلام کرده 
اســت قول مدال المپیــک نمی دهد، بیان کرد: براســاس 
منابعی که فدراسیون کشتی خوشبختانه جذب کرده است، 
ماشــاءالله آنقدر پول دارند که نمی دانند پولهایشان را چکار 
کننــد و دارند بافت مجموعــه آزادی را تغییر می دهند. ما 
محدودیــت منابع داریم قول مدال نمی دهم اما تلاش خود 
را می کنیم و من براساس واقعیت ها حرف می زنم. المپیک 
غیرقابل پیش بینی است و اینکه الان کسی بیاید بگوید چه 

تعداد و چه مدالی می گیرند کارشناسی نیست. 
مرادی در مورد اینکه زمان انتخابات، قول ســاخت خانه 
وزنه برداری در هر اســتان داد اما به نظر می رسد این اتفاق 
نیفتاده است، گفت: برخی هیات های استانی وزنه برداری را 
به حیاط خلوت تبدیل کرده بودند و یکی، دو اســتان دیگر 
هنوز این تفکر بر آنها باقی است. هیات ها که تغییر کردند، 
تعداد قابل توجهی از سالن ها مرمت شده اند. تفاهم نامه ای 
را با بنیاد برکت داشــتیم و قرار بود در زمینه ساخت خانه 
وزنه برداری کمک کنند اما با حادثه سیل و شیوع ویروس 
کرونا در ایران، این بنیاد در زمینه مشکلات معیشتی مردم 
کمک کرد و حرکت هــای اقتصادی خود را در زمینه دیگر 
انجام داد و ما نمی توانستیم به دوستان فشار بیاوریم که همه 
کارها را رها کننــد و به ما کمک کنند. البته کمک جانبی 
دیگری به ما داشتند و اردوی تیم ملی که در رامسر در حال 

برگزاری اســت، با حمایت ســپاه بوده است. او در پاسخ به 
این پرسش که پس این تفاهم نامه ضمانت اجرایی نداشته 
است، تاکید کرد: بله داشت اما یکی از مفاد این بود که اگر 
مشکلاتی در زمینه اجتماعی پیش بیاید در بخش های دیگر 
کمک می کنند.  مرادی در مورد اینکه در نرسیدن سهراب 
مرادی و کیانوش رســتمی به المپیــک چقدر این دو وزنه 
بردار و چقدر فدراسیون مقصر بوده اند، تصریح کرد: کسانی 
که آمدند کاندیدا شدند و فشار هایی که به مجموعه ورزش 

وارد کردند باعث شد سه ماه وزنه برداری روی هوا باشد. دو 
هفته بعد از انتخابات حکم من صادر شد. هنوز هم برخی از 
این افراد که ادعا می کنند در جهت توسعه وزنه برداری گام 
برمی دارند در حال تخریب هســتند. درست است آن موقع 
هم همین کادرفنی برسر کار بود اما به هر حال نظارت های 
تخصصی بیشتری نیاز داشت و در همان ایام سهراب مرادی 

آسیب دید.
 او که با رادیو ورزش صحبت می کرد در مورد اینکه اگر 

سرمربی مقتدرتر بود شاید ســهراب مرادی خارج از زمان 
تمرین زیر وزنه ســنگین نمی رفت که آسیب ببیند، گفت: 
ســرمربی ما زحمت خود را کشیده و می کشد و بدون ادعا 
دارد تلاش می کند. آن زمان هم من مســئولیتی نداشــتم 
که بپرسم چرا آقای ســرمربی اجازه دادید ورزشکار در آن 
ساعت تمرین کند. بعد از انتخابات هم با کمک وزیر و رئیس 
کمیته ملی المپیک تلاش کردم این ورزشکار به آلمان برود 

و درمان شود.  
رئیس فدراســیون وزنه برداری در مورد اینکه قرار بوده 
حق الزحمه داوران در مســابقات جام فجر دلاری پرداخت 
شود، تصریح کرد: چه کسی گفته حق الزحمه را باید دلاری 
پرداخت می کردیم. داوران ما که در داخل قضاوت می کردند. 
گفتند چون جام فجر گزینشی المپیک است و می خواهند 
مهر داوری مسابقات بین المللی در کارت هایشان باشد، در 
این مسابقات حضور داشت باشند که موافقت کردیم و حق 
داوری آنهــا را به ریال دادیم و حتی مــازاد بر آن پرداخت 
کردیم و به کســی قــول ندادیم کــه دلاری حق الزحمه 

می دهیم.
مرادی در مورد اعتراض برخی داوران نسبت به اینکه او 
نام خود را در مســابقات مهم از جمله المپیک ریو به عوان 
داور رد کرده اســت، گفت: من در المپیک ریو پشت صحنه 
حضور داشــتم و کجا کار داوری انجــام دادم. دارند دروغ 
می گویند. الان به من می گویند چرا رئیس هیات را به عنوان 
داور فرســتادید، من این کار را باز هم انجام می دهم چون 
دارد زحمت می کشد و نباید یک خسته نباشید به او بگویم؟

کارشناس فوتبال و پیشکسوت تیم فوتبال استقلال با 
بیان این که در این تیم ســرمربی را تنها گذاشــته اند و او 
وظایف دیگــران را هم انجام می دهد، گفت: وزارت ورزش 

مشکلات استقلال را نمی بیند.
مجید نامجومطلق در گفتگوبا خبرنگار مهر با بیان این 
که مدتهاســت در مورد استقلال صحبت نکرده اما شرایط 
وادارش کــرده پیرامون این باشــگاه صحبت کند گفت: 
اســتقلال به تمام معنا مشــکل دارد، تیمی با این عظمت 
و داشــتن هواداران زیاد برایش تصمیماتی گرفته می شود 
که خوب نیســت. مشــکلات مدیریتی و تغییراتی که در 
تیم صورت گرفته نتوانســته این تیم را به آرامش برساند 
و اعتقــاد دارم این گرفتاری ها هر روز هم در حال افزایش 
است. سرمربی پیشــین آبی پوشان تصریح کرد: مجیدی 
شــرایط سختی در اســتقلال دارد. او هم پاداش می دهد، 
هم کارهای اداری بازیکنان را دنبال می کند و تمام شــرح 
وظایف را که باید دیگران انجــام دهند او به عهده گرفته 

است.
نامجومطلق در ادامه خاطرنشــان کرد: وضع استقلال 
افتضاح اســت. هیچ امکاناتی ندارد. وضعیت زمین تمرین 
تیم مشخص نیست اما با تمام این تفاسیر استقلال خوب 
بــازی می کند و نتیجــه می گیرد. متاســفانه در این بین 

هواداران هستند که دلشان برای تیم می سوزد و نمی دانند 
برای موفقیت اســتقلال چه کاری می توانند انجام دهند. 
وی در خصوص تغییر در هیات مدیره استقلال هم گفت: 
مشــکلات اســتقلال با تغییر هیات مدیره حل نمی شود. 
مــن از اعضای هیات مدیره فقط مظلومی را می شناســم. 
نمی دانم چرا وزارت ورزش مشکلات استقلال را نمی بیند. 
تیــم پرســپولیس هم زیر نظــر وزارت ورزش اســت اما 
همه کارهای این تیم منظم و دقیق اســت اما متاســفانه 
تصمیماتی که برای اســتقلال گرفته می شود به نفع این 

تیم نیست. 
ســرمربی پیشین آبی پوشــان افزود: مشــکل اصلی 
استقلال مسائل مالی است. نبود بودجه این تیم را هر روز 
بیشــتر وارد بحران می کند. هیات مدیره و مدیرعامل باید 
تلاش کنند تا این مشــکلات هر چه زودتر برطرف شود. 
فرهاد مجیدی بیشتر از وظیفه اش کار می کند. او به دنبال 
این اســت که مشــکلات را برطرف کند و اگر قرار باشد 
همه کارها را او انجام دهد تمرکزش بر روی مســائل فنی 
از بین خواهد رفت. نامجومطلــق تصریح کرد: اختلافاتی 
بین مدیریت و ســرمربی بوجود آمده که دودش به چشم 
بازیکنان و هواداران خواهد رفت. پرافتخارترین تیم آســیا 
روزهای بدی را ســپری می کنند. اســتقلالی که خیلی از 

تیم های آســیایی از او می ترســند حالا در ســخت ترین 
شرایط قرار گرفته است و اگر زودتر به داد این تیم رسیده 
نشــود به طور حتم اتفاقات ناخوشــایندتری برای آن تیم 
خواهد افتاد. وی در پاســخ به این سوال که آیا می توان به 
آینده این استقلال امیدوار بود، گفت: تا یکی دو ماه دیگر 
تغییرات گسترده ای در دولت به وجود می آید. وزرا عوض 
خواهند شــد و به تبع وزیر ورزش هم تغییر خواهد کرد. 
امیدوارم کسی که سکان وزارت ورزش را به دست می گیرد 
توجه بیشتری به استقلال داشته باشد و باید منتظر بمانیم 

و این مشــکلات را تحمل کنیم تا شاید با تغییرات جدید 
اتفاقــات خوبی در اســتقلال رخ دهــد. وی در پایان در 
خصوص دیدار روز پنجشــنبه هفته جاری استقلال برابر 
آلومینیوم اراک گفت: اعتقاد دارم آلومینیوم با منصوریان 
متحول شــده اســت. آنها روند رو به رشدی را پیدا کرده 
اند. اســتقلال علیرغم تمام مشکلاتی که دارد نتایج خوبی 
گرفته و این بازی می تواند یکی از بهترین بازیهای لیگ در 
طول این فصل باشــد. و آرزو می کنم استقلال برنده این 

دیدار باشد تا موقعیت خود را در جدول بهتر کند.

مدیرعامل پیشین باشگاه استقلال گفت: اینکه از وزارت 
ورزش بــرای برکناری مدیرعامل اســتقلال اجازه بگیرند، 
نشــان می دهد هیئت مدیره نقشی در باشــگاه نداشته و 
فقط روی کاغذ هیئت مدیره است. امیررضا واعظ آشتیانی 
در گفت وگو با خبرنگار ورزشــی خبرگزاری تسنیم، درباره 
اظهارات برخی از مسئولان پیشین باشگاه استقلال که پس 
از جدایی دست به افشاگری می زنند، اظهار داشت: باشگاه 
هیئت مدیره و مدیرعامل دارد و بقیه افرادی که اظهارنظر 
می کنند، صحبت های شــان غیرمرتبط اســت و مسئولانه 
نیست. اینکه کسی به عنوان مشاور سابق حرف هایی بزند، 
درست نیست. از این دست مشــاورها که بعدها خواستند 
مطرح شوند، زیاد بوده است و حرف های بی مورد زده اند. اگر 
احیانا حرف شان درست بوده باشد، در حد آنها نیست چنین 
صحبت هایی را مطرح کنند. مشــاور چه چیزی می خواهد 
بگوید؟ مگر مشاور کار اجرایی داشته است که حرف می زند؟ 
برخی ها آموخته اند حرف هایی بزنند که عوام پسند باشد تا 
اینکه بحث کارشناســی مطرح کنند. عمده حرف های شان 

نیز تناقض دارد. 
وی افــزود: من نه قصد دفاع از احمد مددی، مدیرعامل 

اســتقلال را دارم نــه هیئت مدیره، اما افــراد باید حرف و 
سخن شان را در چارچوب مســئولیت خودشان بزنند. اگر 
هیئت مدیره مطلبی در نظر داشــته است و به این نتیجه 
برســند که مدیرعامل از تصمیمــات هیئت مدیره تمکین 
نمی کنــد، می توانند اقدامــات لازم را انجام دهند. تمکین 
نکردن مدیرعامل ارتباطی بــه وزیر ورزش و جوانان ندارد. 
اگــر قانون تجارت رعایت شــود، انتخاب مدیرعامل و عزل 
او نیز برعهده هیئت مدیره اســت. اینکــه از وزارت ورزش 
برای برکناری مدیرعامل اجازه بگیرند، قابل توجه اســت. 
این موضوع نشــان می دهد هیات مدیره نقشی در باشگاه 
نداشــته و فقط روی کاغذ هیات مدیره اســت.  مدیرعامل 
پیشین باشگاه استقلال یادآور شد: اگر هیئت مدیره باشگاه 
واقعی بوده و ثبت شــرکت ها صورت گرفته باشد، اعضای 
هیئت مدیره می توانســتند پس از اولین و دومین تذکر به 
مدیرعامل، در سومین مرتبه او را برکنار کنند. این تصمیم، 
حق قانونی هیئت مدیره اســت. اینکه بگویند وزیر ورزش 
اجــازه برکناری مدیرعامل را نداده اســت، عملکرد هیئت 
مدیره را زیر ســؤال می برد و نشــان می دهد آنها کاره ای 
نبوده اند و اختیار نداشــته اند. اگر مدیرعامل به مصوبات و 

گفت وگوهای انجام شده در جلسات توجهی نکند، به جهت 
احترام می توانند به رئیس مجمــع بگویند که می خواهیم 
مدیرعامل را عزل کنیم. اینکه رئیس مجمع مخالف برکناری 
مدیرعامل باشد، از آن موضوعات حساس برانگیز است. وزیر 
ورزش می  تواند مجمع فوق العاده برگزار کرده و کل هیئت 
مدیره را برکنار کند و افراد جدیدی بگذارد و از آنها بخواهد 
مدیرعامل انتخاب کنند، اما اجازه گرفتن از وزیر جای بحث 
و تأمل دارد.  آشتیانی با اشاره به بحث دخالت وزارت ورزش 
در امور باشگاه های اســتقلال و پرسپولیس گفت: همیشه 
قائل به ایــن بــودم وزارت ورزش در ارتباط اســتقلال و 
پرســپولیس باید دخالت داشته باشد، اما به گونه ای نباشد 
قدرت تصمیم گیری مدیریت باشگاه را سلب کند. در گذشته 
می دیدیم معاونان وزارت ورزش تأکید می کردند که وزارت 
دخالتی در امور اســتقلال و پرســپولیس ندارد. این حرف 
غیرمنطقی است و باید حق دخالت داشته باشند، اما نباید 
خللی در تصمیم گیری مدیریت ایجاد کنند. در قانون تجارت 
هیئت مدیره است که عزل و نصب می کند، اما برای احترام 
به رئیس مجمع می توانند بگویند که می خواهیم مدیرعامل 
را بــه این دلایل عزل کنیــم. وی ادامه داد: دلیل اوضاع به 

هم ریخته در باشــگاه استقلال در عدم تجانس در انتخاب 
افراد است، یعنی افراد به درستی برای هیات مدیره انتخاب 
نشده  اند. برخی افراد به دلیل عدم تجانس منفعل می شوند 
یا صاحب نظر نیستند یا اگر صاحب نظر هستند دیگران او 
را درک نمی کنند. افراد باید در حوزه باشگاه آگاهی داشته 
باشند. انتقاد به دولت یازدهم و دوازدهم برای هیئت مدیره 
اســتقلال و پرســپولیس عدم تجانس در انتخاب آنها بوده 
است. همین مسئله باعث شــد افراد در هیئت مدیره دائم 
در حال تغییر باشــند.  مدیرعامل پیشین باشگاه استقلال 
در خصوص اظهارات برخی معاونان پیشــین این باشــگاه 
برای دخالت در امور نقل وانتقالات استقلال گفت: در زمان 
مدیریت خودمان در استقلال، ساختار معاونان و قائم مقام ها 

را برچیدیدم و مجموعه را کمیته ای کردیم. 

حرف های عجیب علی مرادی در مورد کشتی:

 آنقدر پول دارند که نمی دانند با آن چکار کنند!

نامجو مطلق: وزارت ورزش مشکلات استقلال را نمی بیند

 مجیدی نباید همه کاره باشد!

آشتیانی: هیات مدیره ای که برای برکناری مدیرعامل اجازه بگیرد، یعنی نقشی نداشته است

صحبت های معاونان و مشاوران سابق استقلال وجاهت ندارد

بانوی ملی پــوش بدمینتون ایران که موفق به کســب 
ســهمیه المپیک شــده با تاکید بر طلسم شکنی که برای 
این مهم داشــته گفت: بعد از ۸ سال رویایم برای حضور در 

المپیک محقق شده است. 
به گــزارش خبرنگار مهر، ثریا آقایی در حالی ســهمیه 
المپیک توکیــو در بدمینتون را از آن خــود کرد که کاوه 
محرابی ۱۳ سال پیش به عنوان آخرین نماینده بدمینون باز 
ایران برای حضور در بازی های المپیک کسب سهمیه کرده 
بود. از این حیث ثریا آقایی با یک طلســم شکنی جواز سفر 
به توکیو را به دست آورده به خصوص که پیش از این هیچ 
بانوی بدمینتون باز ایرانی در انجام این مهم موفق بوده است.
البته که آقایی خیلی وقت پیش از این در آستانه طلسم 
شکنی برای المپیکی شدن بود اما شیوع و گستردگی کرونا 
تمام معادلات وی را به هم ریخت؛ این ملی پوش بدمینتون 

باز کشورمان تا پیش از ظهور ویروس کرونا از حضور متوالی 
در ۱۷ رویداد که همگی در کســب سهمیه المپیک توکیو 
تاثیرگذار بودند، جایگاه خود را تا سومین بازیکن رزرو آسیا 
ارتقا داد اما لغو تمام رویدادهای ورزشــی )به خاطر کرونا( 

تکلیف المپیکی شدنش را به تاخیر انداخت.
این در حالی اســت که ثریا آقایی برای المپیک 20۱۶ 
ریو هم به عنوان بازیکن رزرو در آستانه کسب سهمیه قرار 
داشت اما آسیب دیدگی در فینال مسابقات زامبیا و از دست 
دادن رقابت های انتخابی باقی مانده مانع از تحقق هدف وی 

شد.
با این اوصاف و با وجود شرایط کرونایی ایجاد شده، آقایی 
مصمم به کســب ســهمیه برای المپیک توکیو بود و حتی 
موقعیت خود را تا رده بازیکنان رزرو هم ارتقا داد اما در میانه 
مسیر دچار آســیب دیدگی شد و همین مسئله هم سنگ 

بزرگی در راه المپیکی شدن انداخت. در جریان رقابت های 
بدمینتون باشگاهی بانوان کشور که از مهرماه سال گذشته 
آغاز شد و در هفته نهم این مسابقات ثریا آقایی بازیکن تیم 
میلاد تبریز در جریان دیدار این تیم با آکادمی تهران دچار 
آسیب دیدگی شــد به گونه ای که دیدارهای باقیمانده تیم 
باشگاهی اش را از دست داد و در نهایت هم به خاطر پارگی 

رباط صلیبی کارش به جراحی کشیده شد.
به همین دلیل وی طی ماه های گذشته در هیچ رویداد 
گزینشی دیگری شرکت نکرد اما انصراف یک بازیکن هلندی 
از حضور در المپیک و از طرفی کسب سهمیه بازیکن مصری 
در هر دو بخش میکس و دوبل که باعث خارج شــدن نام او 
از فهرست بازیکنان شرکت کننده در بخش انفرادی المپیک 

شد، باعث شد تا ثریا آقایی به این فهرست راه پیدا کند.
اینگونــه آقایی بــه عنوان دهمین ورزشــکار زن ایرانی 
برای المپیک توکیو کسب ســهمیه کرد تا برای نخستین 
بار بدمینتــون بانوان ایران در این بازی ها نماینده داشــته 
باشــد آنهم ورزشکاری که پنج سال پیش به عنوان اولین و 
تنها بانوی بدمینتون باز ایران با کسب جایگاه ۹۴ رنکینگ 
جهانی موفق به حضور در فهرست ۱00 بازیکن برتر جهان 
شــد. این ملی پوش بدمینتون باز کشــورمان در گفتگو با 
خبرنگار مهر گفت که کســب سهمیه المپیک هدفی است 
که از هشت سال پیش به دنبال محقق شدن آن بوده است و 
حالا که از رویا خارج شده تلاش می کند تا به بهترین شکل 

از آن استفاده کند.
وی گفت: از ۸ ســال پیش برای کسب سهمیه المپیک 
تلاش می کنم. طی این مدت تمام زندگی ام المپیک بود و 
دستیابی به سهمیه آن؛ طی سال 20۱۹ و اوایل سال 2020 
میلادی تمام تمرکزم روی المپیک بود و کسب سهمیه برای 
این بازی ها. از حضور در ۱۷ رقابت انتخابی هم نتایج خوبی 
گرفتم و فاصله زیادی تا کســب ســهمیه نداشتم اما کرونا 

اجازه نداد آنطور که پیش بینی کرده بودم، جلو بروم.

این ملی پوش بدمینتون باز با یادآوری مصدومیتی که در 
جریان رقابت های باشگاهی دچار آن شد، خاطرنشان کرد: 
بیشــتر از هر کسی خودم بابت آسیب دیدگی که دچار آن 
شــده ام، ناراحتم چون با تمام انگیــزه و قدرت تمریناتم را 
حتــی در دوران کرونا و شــرایط قرنطینه پیگیری کردم تا 
بتوانم به آمادگی صددرصدی بــرای حضور در رقابت های 
گزینشــی المپیک برســم اما مصدومیتی که به یکباره در 
جریان مسابقات باشگاهی با آن مواجه شدم، شوک بزرگی 
به مــن وارد کرد. به خصوص که بــرای المپیک ریو هم با 

همین مصدومیت مواجه شده بودم.
این المپین با بیان اینکه آن زمان با تمام قدرت تمریناتم 
را ادامه دادم و توانستم خود را دوباره به اوج آمادگی برسانم، 
ادامــه داد: این بار هم مصمم بــه حفظ آمادگی ام بودم. به 
همیــن دلیل بعد از جراحی و با کمک فیزیوتراپ و مربی و 
پزشک تمریناتم را ادامه دادم. البته نتوانستم در رویدادهای 
انتخابی دیگری شرکت کنم اما موقعیت خوبی که پیش از 
این به واســطه حضور در مسابقات انتخابی به دست آورده 

بودم، کمک کرد تا کسب سهمیه کنم.
آقایی با ابراز خرســندی که از اینکه کسب سهمیه اش 
برای المپیک با طلســم شــکنی همراه بوده اســت، گفت: 
خوشــحالم بعد از ۱۳ ســال و به عنوان اولین بانو در رشته 
بدمینتون صاحب سهمیه المپیک شدم. این نتیجه اراده و 
تلاش هایم بود و اینکه حتی آسیب دیدگی و محرومیت از 
حضور در مسابقات گزینشــی باعث ناامیدی ام نشد. حال 
هم مصمم هســتم بتوانم در توکیو بهترین عملکرد ممکن 

را داشته باشم.
وی با یادآوری اینکه دیدارهــای انفرادی بدمینتون در 
المپیک با حضور ۴۳ بازیکن برگزار می شــود، تصریح کرد: 
حضــورم در المپیک به اندازه فینال این بازی ها ارزشــمند 
اســت اما قانع نمی شوم. می خواهم بهترین خودم باشم. در 

توکیو تمام تلاشم را خواهم داشت.

ثریا آقایی: هیچ عاملی مرا تسلیم نکرد؛

از ۸ سال پیش دنبال سهمیه المپیک بودم


